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		За момента нямаме увеличаване на броя на хоспитализираните с коронавирус. В страните с най-високо ваксинално покритие сега има и най-много случаи на Covid-19. Това каза пред БНР инфекционистът доц. Атанас Мангъров, началник на Covid клиниката в Инфекциозна болница в София.

"Имаме хора, които са ваксинирани и са се разболели. Хора, които са го прекарали и да са се разболели пак – за момента нямаме. Нека да оставим нашата страна, защото ние не сме шампиони по имунизациите. Но в тези страни, които са най-имунизирани – Великобритания, Гърция, Израел, Испания, там на момента се наблюдава непрекъсното увеличение на случаите на Covid и това са хора, които са ваксинирани. Какъв извод можем да си направим?“

Запитан за ваксинациите за деца и като детски лекар би ли ваксинирал деца инфекционистът подчерта:

"Не и не бих препоръчал на никого да ваксинира децата си. За да се стигне до разрешение на една ваксина да бъде прилагана в детската възраст, тя трябва да е получила всички останали разрешения за употреба в другите възрасти и това е нещо, което може да се случи най-най-най накрая. Ковидът не е проблем за децата, едно, и второто, което се казва – че ние трябва да ги ваксинираме, за да не разпространяват те ковида, видя се много ясно, че това не е вярно, че това не е доказано и то не се случи.“

По наскоро оповестения план на здравното министерство как да се действа при следващо повишаване на броя на случаите на коронавирус у нас доц. Мангъров отбеляза:

"Всички тези мерки доказано не работят. Ако те работеха, тогава когато бяха налагани най-стриктно – през есента, през зимата, през пролетта нямаше да се стигне до това, което се случва сега в Гърция, във Франция. И всички тези опити за налагане на това хората да се ваксинират насилствено, това са неща, които граничат с медицински фашизъм.“

Запитан как гледа на идеята за задължителна ваксинация на нашите здравни работници по подобие на мярката, предприета от други страни, доц. Мангъров заяви:

"Кой и на какво основание ще ме накара да подпиша декларация, че аз поемам отговорност за себе си да се ваксинирам за нещо, което не е минало всички процедури на изпитване? Ако българските медици се съгласят, нека да го направят. Който иска, нека да се ваксинира. Но да карат медици, учители да се ваксинират насилствено под най-благовидни предлози, това е много лошо, това е ужасно, това е фашизъм.“

В коментар на прогнозите какво ще се случи в близките седмици у нас, доц. Мангъров посочи, че те са "напълно безпочвени“ и припомни, че не е проведено проучване за това каква част от населението вече се е срещала с вируса.

"Не си направихме труда да разберем каква част от населението в е в това състояние и затова сега стоим разкрачени и чакаме, и непрекъснато някой ни казва какво ще се случи след 8-10 дни, след един-два месеца и т.н.“

В случая с "Пирогов“ няма нищо медицинско. Там става дума за "касова медицина“, която няма нищо общо с истинската медицина, коментира инфекционистът. Той изтъкна, че няма разделение на заплащането на медицинския труд от заплащането на стойността на лечението.

"Всички тези магарии, които стават, за които се уволняват, назначават, причината е тази – за да изкарат лекарите своите възнаграждения, те трябва да правят всевъзможни фокуси, за да получат т.нар. клинични пътеки.“

"Ако това разделение се направи, ние няма непрекъснато да си играем със Здравната каса на стражари и апаши и тя да идва да оценява риска“, допълни той.

"И много често се получава така, че за да изкараме нашите мършави 100 лева, ние трябва да похарчим 1000 лева, защото трябва да напишем такива клинични пътеки“, коментира още доц. Атанас Мангъров.

"За съжаление ние се варим в този сос от 20 и няколко години насам и за съжаление д-р Кацаров е един от тези, които са автори на тази глупост.“
Източник: novinite.bg
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			4 подправки, които горят мазнини
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			Какво е храната без подправки? Безвкусна, безинтересна, лишена от влиянието си върху апетита. » Прочети
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			Понякога често не осъзнаваме силата на привличането, която притежаваме. » Прочети
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			Влюбени сте в някой мъж, който обаче не ви обръща достатъчно внимание. » Прочети
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			Началото на всеки месец традиционно носи очаквания за положителни промени и надежда за подобряване на ситуацията. » Прочети
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			8 април е фатален заради енергията, отделена при срещата на Слънцето и Луната във войнствения Овен
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			Астролози и астрономи тръпнат в очакване на слънчевото затъмнение днес. » Прочети
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			9 причини да изпитвате постоянен глад
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			Станимир Михов е сертифициран фитнес инструктор от Националната спортна академия, персонален треньор и консултант по спортно хранене. » Прочети
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			С тази бърза пролетна диета сваляте от 2 до 5 кг седмично
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			С настъпването на пролетта много хора започват да обръщат внимание на фигурата си, която обикновено придобива по-овални контури през студените зимни дни. » Прочети
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			Не започвайте нищо ново до 26 април!
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			Месец април се очертава изключително важен, но напрегнат и доста динамичен заради серията от предизвикателни астрологични събития. » Прочети
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			Избягвайте тези 7 навика сутрин
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			Ако искате да имате по-продуктивна сутрин, ще трябва да избягвате нездравословните навици, които често хората правят. » Прочети

			

		

	
		
			[image: ]
			Ведическа нумерология: Как часът на раждане влияе върху съдбата
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			Времето управлява всички механизми на нашата съдба, започвайки от момента на зачеването, раждането, и осмисля съществуването ни на този свят, вярвали древните мислители, писали ведите. » Прочети
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